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Røyrvik kommunestyre 
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INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 19. NOVEMBER 2019 

I kommunestyret den 18. desember 2018, sak 81/18,  vart følgjande 
samrøystes vedtatt: 

1. Kommunestyret ber rådmannen fremme sak med vurderinger knyttet til mulighetene for kommunen 
til å øke sin eierandel i Joma Næringspark AS til 100 %.  

2. Kommunestyret ønsker klare og tydelige mål med sine eierskap og at målene må være formidlet 
gjennom eierskapsmeldingene o.l.  

3. Kommunens representant på selskapets generalforsamling bes ta initiativ til en gjennomgang av 
selskapets vedtekter blant annet for å  

a. Formalisere bruken av valgkomite.  

b. Forbedre dialogen og informasjonsutvekslingen mellom Joma Næringspark AS og kommunen, både 
politisk og administrativt.  

c. Selskapene må dokumentere eventuelle habilitetsvurderinger i styreprotokoller.  

d. Ha mer åpenhet omkring næringsparkens aktivitet og synliggjøre nærings-parkens aktivitet gjennom 
en kommunikasjonsplan.  

e. Tettere oppfølging av kommunens egne selskaper og opptre som bevist, aktiv og tydelig eier.  

f. Se til at offentliglova og lov om offentlige anskaffelser blir fulgt av selskapene.  

g. Oppdatere status for de ulike samarbeidsavtalene mellom kommunen og Joma Næringspark AS og 
synliggjøre dette i eierskapsmeldingen.  

h. Det kan oppfattes som uheldig at en innehar flere roller i selskapene. Dette bør kommunen ta stilling 
til for å unngå.  

i. Sikre at styrene ivaretar sin kontrollfunksjon med virksomheten i de respektive selskaper.  

4. Kommunestyre ber om skriftlig dokumentasjon på hvordan oppfølging av avtalen gjort mellom 
Norsulfid avd. Grong Gruber og Joma Næringspark AS på kr. 3.100.000.mill. er disponert.  
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5. Kommunestyret ber kommunens representant på selskapets generalforsamling rapportere skriftlig til 
kommunestyre med kopi til kontrollutvalget om hvilke tiltak som er satt i verk som følge av 
revisjonsrapporten innen 1.03.2019. 

I kommunestyret den 26. mars 2019, sak 26/19,  vart punkt 1 i ovanståande 
vedtak tatt opp, og det vart gjort slikt samrøystes vedtak: 

1. Kommunestyret  konstaterer at rådmannen gjennom dette framlegg har avlevert vurderinger i henhold 
til bestillingen formulert i sak 81/18, punkt 1. og tar sakens vurderinger og vedlgte notater til 
orientering. 

2. Det nedsettes et utvalg med oppgave å utarbeide eierstrategi for Røyrvik kommune. Utvalget består av 
følgende medlemmer  … 

Ut frå saksprotokollane ser det ut til at berre punkt 1 (og truleg derav òg punkt 
2) i vedtaket frå 18. desember 2018 er følgt opp. 

Eg tillet meg difor å fremja slik interpellasjon: 

Kontrollutvalets rapport om Joma Næringspark AS set kritisk søkelys på 
næringsparkens og kommunens handtering av næringsarbeidet, og peikar på 
fleire uheldige tilhøve.  

Kommunestyret ba i sitt samrøystes vedtak om at kommunens representant i 
generalforsamlinga til Joma Næringspark koma med ein skriftleg rapport om 
kva tiltak som er sett i verk. Fristen for denne skriftlege rapporten vart sett til 1. 
mars 2019. 

Har kommunestyret og kontrollutvalet  fått ein slik skriftleg rapport? I så fall 
når, og er denne rapporten offentleg tilgjengeleg? 

Kommunestyret ba i same vedtak om skriftleg dokumentasjon på oppfølging av 
avtalen mellom Norsulfid og Joma Næringspark, konkret på korleis 3,1 mill 
kroner er disponert. 

Har det førre kommunestyret fått presentert denne dokumentasjonen? Kva  
konklusjonar er gjort på grunnlag av dokumentasjonen? 
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